
Protokół nr 04/07
z posiedzenia Rady Miejskiej w Nowogrodźcu

odbytego 16 stycznia 2007 r.

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej Wilhelma Tomczuka.

Godz. Rozpoczęcia – 14:42
Godz. Zakończenia – 15:21

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
Nieobecny radny Zdz. Łokocki.

Temat posiedzenia:

1. Opiniowanie projektów uchwał.
2. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia:

Ad. 1. Opiniowanie projektów uchwał.

1. Uchwała w sprawie przeprowadzenia wyborów Sołtysów,  ich Zastępców oraz Rad 
Sołeckich na nową kadencję.

Radny A. Kosior w imieniu radnego Zdz. Łokockiego poprosił o zmianę godziny zebrania 
wiejskiego podając propozycję 15:00 – 16:00.

Radna A. Rosa zwróciła się z propozycją aby godzina zebrania była ustalana z sołtysami. 
Ponadto zgłosiła wniosek o wykreślenie rubryki „Przewodniczący”.

2. Uchwała  w  sprawie  sposobu  rozliczania  i  kontroli  zadań  zleconych  organizacjom 
pozarządowym niezaliczanym do sektora finansów publicznych.

Radna A. Rosa zaproponowała aby projekty  uchwał  przygotowane przez  Burmistrza  były 
przegłosowane na sesji.

Następnie przystąpiono do omówienia projektów przygotowanych przez Referat Rolnictwa i 
Gospodarki Nieruchomościami.

3. Uchwała  w sprawie  bezprzetargowego zbycia  nieruchomości  zabudowanej  (działka 
Pana M. Kalwarskiego)

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Wł. Konefał. 
W związku z wątpliwościami radnych Przewodniczący Rady zaproponował odłożyć projekt 
do następnej sesji.

4. Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Wł. Konefał. 

5. Uchwała w sprawie przyjęcia darowizny.



Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Wł. Konefał. 

6. Uchwała  w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Wł. Konefał. 

7. Uchwała  w  sprawie  wysokości  i  zasad  otrzymywania  diet  przez  radnych  Rady 
Miejskiej  w  Nowogrodźcu  oraz  należności  z  tytułu  zwrotu  kosztu  podróży 
służbowych.

Projekt uchwały przedstawił radny A. Frączek.

Na tym protokół zakończono.

       Protokołowała:                                                                                    Przewodniczył:

                                                                                                              Przewodniczący Rady 
     Krystyna Komar                                                                                 Wilhelm Tomczuk


